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Θέμα: «Μηδαμινή ενημέρωση συγγενών για τους ασθενείς  που 

νοσηλεύονται λόγω κορωνοϊού» 

 

Η συνθήκη της νοσηλείας στη Μονάδα Εντατικής Θεραπείας βρίσκεται 

σήμερα, περισσότερο από ποτέ άλλοτε, στο επίκεντρο της επικαιρότητας τόσο 

στην ελληνική πραγματικότητα όσο και παγκοσμίως, λόγω της έξαρσης που 

παρουσιάζεται από την πανδημία του Cοvid-19.  

Η σημερινή κατάσταση για τους συγγενείς των ασθενών, είναι τελείως 

διαφορετική, εξαιτίας του απόλυτου αποκλεισμού τους από οποιαδήποτε 

επαφή με τον πάσχοντα, για την προστασία του. Οποιαδήποτε επικοινωνία με 

τα οικεία τους πρόσωπα, τα οποία νοσηλεύονται  είτε στη ΜΕΘ είτε σε κλίνες 

νοσηλείας λόγω του κορωνοϊού, διαμεσολαβείται αποκλειστικά και μόνο από 

τον αρμόδιο γιατρό, δεδομένου εξάλλου και των έκτακτων πόσο μάλλον 

ιδιόμορφων υγειονομικών συνθηκών που επικρατούν.  

Είναι γεγονός πως η τακτική ενημέρωση των συνοδών σχετικά με την 

πορεία της υγείας του ασθενή, βοηθά την οικογένεια να προσαρμοστεί και να 

επεξεργαστεί πιθανές αρνητικές εκδοχές που περιλαμβάνουν ακόμη και την 

πιθανότητα κατάληξης του. Για αυτόν ακριβώς τον λόγο είναι απαραίτητη η 

συχνή και κατανοητή πληροφόρηση αναφορικά τόσο με την κατάσταση της 

υγείας του νοσηλευομένου όσο και για τον τρόπο παροχής φροντίδας, όπως η 

μηχανική υποστήριξη. 

Πληθαίνουν λοιπόν μέρα την μέρα τα παράπονα των ατόμων του 

οικογενειακού και συγγενικού περιβάλλοντος των νοσηλευομένων με Covid-

19, λόγω της περιορισμένης και πενιχρής πληροφόρησής τους από τους 

αρμόδιους γιατρούς και νοσηλευτικό προσωπικό, γεγονός που τους  

αποκλείει από μια έστω υποτυπώδη ενημέρωση, προκαλώντας έτσι  

αναστάτωση στη ζωή τους επιτείνοντας την αγωνία τους.  
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Με βάση τα παραπάνω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός:  

1) Ποιά μέτρα πρόκειται να λάβετε για την άμεση επίλυση του προβλήματος 

αναφορικά με τη μηδαμινή ενημέρωση συγγενών για τους ασθενείς στις ΜΕΘ 

και στις κλίνες νοσηλείας λόγω κορονοϊου; 

2) Έχετε κάποιο σχέδιο για την δημιουργία υπηρεσιών ενημέρωσης των 

απώτερων συγγενών, για τη νοσηλεία ατόμων του οικογενειακού τους 

περιβάλλοντος που νοσούν με Covid-19; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 
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Ανδρέας Πουλάς  
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